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God's Times for His Elect 
1
 

These are the appointed Feasts of the Lord, the holy convocations which you shall proclaim at the time appointed for them. (Leviticus 23.4) 

 

Sabbath 
(Sanct. day of the week) 

7
th

 Day 

Six days you shall work but on the seventh day is a Sabbath of solemn rest, a holy convocation. 
You shall do no work. It is a Sabbath to the Lord in all your dwelling places. 
Lv 23.3 / Ex 20.9 + 23.12 / Dt 5.12-15 

1* 
    

 

Pésarh 
(Passover  
Crucifixion) 

14 Nisan 

On the fourteenth day of the first month at evening is the LORD’S Passover. 
"You know that after two days the Passover is coming, and the Son of Man will be delivered up to be crucified." 

 Lamb without sawed off or broken bones (Ex 12.14), bitter herbs and unleavened bread. 

Lv 23.5 / Ex 12.1-20 / Dt 16.1-8 / Jn 1.29 / Ps 22 / Es 53 / He 10.1-23 / Mt 26.2 + 27.35 / 1 Cor 5.7-8 / Re 1.5-6 / Jn 6.53-58 / Mt 26.26-29 
2* 

    

 

Hrag Matzoh 
(Unleavened Bread) 

15 Nisan 

Opening Sabbath: … And on the fifteenth day of the same month is the Feast of Unleavened Bread unto the LORD; SEVEN DAYS YE MUST 
EAT UNLEAVENED BREAD.  On the first day ye shall have a holy convocation; ye shall do no servile work therein.   
Lv 23.6-8 / Ex 12.15-17 / Ac 20.6 / Lk 12.1-3 3 

    

 

Resurrection 
(Feast of Firstfruits) 

? Nisan 

You shall count seven full weeks from the day after the Sabbath, from the day that you brought the sheaf of the wave offering. 
 / Why do you seek the living among the dead? 

 Feast of First Fruits / Resurrection: SUNDAY following the Passover [crucifixion]. 

Ps 16.10 / Lv 23.10-(11,15)-16 [Reshit Katzir] / Mt 28, Mk 16, Lk 24, Jn 20+21, 1 Cor 15.20-28 

 

    

 

Hrag Matzoh 
(Unleavend Bread) 

21 Nisan 

Closing Sabbath: … SEVEN DAYS SHALL YE EAT UNLEAVENED BREAD … in the seventh day there shall be a holy convocation to you. 
No manner of work shall be done in them…  /  You shall eat unleavened bread until the twenty-first day of the month at evening. 
Lv 23.5-8 / Dt 16.8 / Ex 12.15-18 4 

    

 
Ascension 
? Iyar 

And when he had said these things, as they were looking on, he was lifted up, and a cloud took him out of their sight.  

 Ascension: ? Iyar: Second (2nd) thursday preceding Shavuot (40 days after the resurrection). 

Lk 24.44-52 / Ac 1.3-9 
 

    

 

Shavuot 
(Feast of weeks / 
Pentecost) 

? Sivan 

Sabbath (first fruits: cereals, wheat, grains): Even unto the morrow after the seventh Sabbath shall ye number fifty days...  And ye shall 
proclaim on the selfsame day that it may be a holy convocation unto you. Ye shall do no servile work therein... 

 6 Sivan - if it’s a sunday, if not: the upcoming sunday.  The sunday following Passover is always the sunday when one counts 50 days in 

order to determine the sunday for Shavuot [Pentecost]. (Lv 23.15-16) 

Lv 23.15-21 / Nb 28.26 [Bikurim] / Dt 16.9-12 / Jn 14.15-26 / Lk 24.49 / Ac 1.4-8 / Jn 20.22 / Ac 2.1-39 / Jn 3.5-6 / Rm 8.18-27 / 2 Cor 4.16-18 5* 
    

 

Yom Teruarh 
(Day of Trumpets) 

1 Tishri 

Sabbath: … In the seventh month, on the first day of the month, shall ye have a Sabbath, a memorial of blowing of trumpets, a holy 
convocation … Ye shall do no servile work therein… 
Lv 23.23-25 / Nb 29.1 + 10.1-10 / Ps 47 / Joshua 6.2-5 / Re 1.10-20 / Mt 24.29-35 / 1 Cor 15.51-53 / 1 Th 4.13-18 / Re 11.15 6 

    

 

Yom Kippur 
(Day of Atonement) 

10 Tishri 

Sabbath: … On the tenth day of this seventh month there shall be a Day of Atonement. It shall be a holy convocation unto you; … And ye 
shall do no work in that same day … It shall be unto you a Sabbath of rest, and ye shall afflict your souls. On the ninth day of the month at 
evening, from evening unto evening, shall ye celebrate your Sabbath." 
Lv 16.29-31 + 23.26-32 / Ac 27.9 / Es 58 / Col 1.12-23 / 1 Jn 1.7-2.2 / He 3.12-4.2 + 6.4-7.28 + 2.14-18 / 1 Pe 5.6 

7 
    

 

Sukkot – 1st Day 
(Feast of tabernacles) 

15 Tishri 

Opening Sabbath (Feast of harvest): … The fifteenth day of this seventh month shall be the Feast of Tabernacles for seven days unto the 
LORD.  On the first day shall be a holy convocation; ye shall do no servile work therein … On the fifteenth day of the seventh month, when 
ye have gathered in the fruit of the land, ye shall keep a Feast unto the LORD seven days; on the first day shall be a Sabbath… And ye shall 
take for yourselves on the first day the boughs of goodly trees, branches of palm trees, and the boughs of thick trees, and willows of the 
brook; and ye shall rejoice before the LORD your God seven days…  

 Boughs of goodly trees, branches of palm trees, and the boughs of thick trees, and willows of the brook (Lv 23.40(-43)) 

 Olive branches and pine branches and myrtle branches, and palm branches and branches of thick trees to make booths (Ne 8.15) 

 Thy corn and thy wine (Dt 16.13-15) 
Lv 23.33-35,39-43 / Dt 16.13-17 / Nb 29.12 / Ps 27.1-5 + 113 + 118 / Mt 25.21-23 / Za 14.16-19 / Ph 4.4-7 / 1 Th 5.16-24 

8** 
    

 

Sukkot – 8th Day 
(Feast of tabernacles) 

22 Tishri 

Closing Sabbath: … The fifteenth day of this seventh month shall be the Feast of Tabernacles for seven days unto the LORD … On the 
eighth day shall be a holy convocation unto you, and ye shall offer an offering made by fire unto the LORD. It is a solemn assembly, and ye 
shall do no servile work therein. 
Lv 23.39-43 / Nb 29.35 / Jn 7.2,10,37-39 / Re 21.1-8 + 22.17 

9 
 
  * Feasts adulterated in the Roman calendar by Constantine I in the IVth century and subsequently named 'Weekly day of rest', 'Easter' et 'Pentecost'. 
**

 Feast adulterated in the Roman calendar by sunday-nations around the XVII
th

 century and named 'Thanks Giving'.  

                                                           
1
 Important Day or Solemn Day of Rest 

✝ 
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 שׂלום
 
In this time of retrospection that is Yom Kippur, I seize this opportunity to ask for your forgiveness since we have 
wronged you.  How can we still fool ourselves pretending being fit for a normal relationship with you while you still bear 
the scars of what we people did to you?  How can we still behave as if nothing had happened?  We, the nations, who 
have more than once proven to be your sworn enemies? 
 
We, the nations whose citizens and leaders like to think that they are better than you, and more precisely, some 
members of my own tribe who caused you deep prejudice by their shameful, treacherous and obsessively homicidal 
behavior throughout history and their rampant pathological social cowardice even to this very day. 
 
We, citizens and leaders of the world, who think that after 2,000 years of suffering at our hands, you still haven't got the 
right to take your own Land to protect yourselves from us.  We, who still blame you today as the source of all evil, as if 
earth was paradise before your return.  As if we, the nations, didn't have any conflicts with each other before this event.  
We, who believe that by wiping you out, evil will go away, as if evil didn't already dwell in our own heart. 
 
We, contemporary citizens and leaders who, by our arrogant pride and hatred, join our voices to Israel haters of old 
depicted in the Holy Book.  We, the nations, who limit our unfair judgment to face value, refusing to comprehend the 
root of your behavior and blindly condemning your acts of survival, your efforts to eradicate elements menacing your 
very existence. 
 
We, your enemies, who think that we know better than you what's good for you.  We, who after all we have done to 
you, do not repent, pretending that you just deserved the wrong we did to you, and still do, because God rejected you.  
We, who voluntarily skip passages of the Holy Book such as God does not keep his anger for ever (Ps 103:9) and as long 
as the sun stands in the sky, Israel remains a nation before Him. (Jeremiah 31:36) 
 
We, who pretend avenging God for your past unfaithfulness while closing our eyes to the very fact that throughout the 
centuries we, ourselves, inherited more than once the exact same plagues that were given to you in the Holy Book: 
famine, sword and pestilence.  We, who see the speck of sawdust in your eye but are unable to see the lumber in ours.  
We, who are too coward to assume our hatred in our own name, hiding behind God's name to hate you, giving then our 
filth some respectability. 
 
We, who highjacked your Holy Book and distorted its meaning so to fit our own cheap agenda, rather than consulting it 
impartially for what it really means.  We, who created our own version the Holy Book's calendar, thus voiding God's Holy 
Shabbat and substituting some feasts by own fraudulent version of them.  Imbued with contempt, we tempered with 
God's holy settings and, by doing so, caused suffering and confusion. 
 
We, cheap copycats, who went as far as naming our kids after your cultural names (Daniel, Mary, Joseph, Samuel, 
Rachel ...) while still rejecting you.  We, who picked the verses we preferred, leaving you with the worst ones.  We, who 
did not only took what was yours but denied you access to it because we felt that you were undeserving it. 
 
We, the nations, whose corrupt reasoning leads us to accuse anybody for the simple fact that they don't believe what we 
believe.  We, who see in the Holy Book that you were coping the best you could with the events that you faced, while 
we, being aware of it all, do a lot worst nowadays.  You, who we feel are not allowed to have what we've got because we 
deem you undeserving it, as if we ourselves were, while our own track record accuses us of the worst collective crimes 
ever, not only against you but also against each other as well. 
 
We, who still insist on accusing you in the name of God whom we pretend has now chosen us instead of you.  We, who 
hate you simply because you do not adopt our culture while we, nations, have been fighting each other's culture over 
the centuries and still refuse to this very day to compromise over any of our traditions.  The truth is that if we want you 
so much to change, it is because we are deeply jealous of you.  Your presence reminds us of our mediocrity. 
 
We, nations, who are blindly motivated by envy, being unable to trace our own ancestors, covet yours that traces it back 
to Jacob, Isaac and Abraham.  We, who only gather together to drink alcohol, take drugs, play sport and make money by 
working, then wage war against each other.  And when we don't fight one another, it's simply because we gang up 
against you. 

  



 

(letter of repentance sent to Judeans (Tishri 2012) Page 2 de 2 

 
 
May the Living God of Israel forgive us our biased, hypocritical, double-standard, narrow-minded prejudiced 
interpretation of reality.  Isn't it appalling to still hear today unjust accusatory statements from some highly educated 
individuals and leaders whom some pretend believing in Yeshua?  If these hypocrites really were Yeshua's talmidim, they 
would follow his example by praying for Jewish people instead of cursing you.  But their bigoted interferences will 
become their own demise since Yeshua warned his talmidim, saying: the standards by which you judge others will be 
applied against yourselves, DO NOT JUDGE. (Matthew 7.1-2) 
 
Why can't we simply understand that hurting you is in no way profitable to us?  Why can't we grasp the fact that it is 
counter-productive and penalizes everyone?  Why can't we realize that God will punish the nations who will have caused 
you prejudice? (Jeremiah 30:16) 
 
PLEASE, PRAY FOR US... 
 
So that we may see. 
So that we may have the humility to recognize that we really need you guys. 
So that we may acknowledge that God used you, and still does, to bless us. 
So we may stop feeling that we have the duty to exclude you. 
So that we may stop blaming Jews for our very own failures. 
So that we no more believe that you are a has-been nation. 
So that we may repent and come to our senses before the God of Israel come and give to everyone according to his deeds. 
So that we may have a heart for love. 
 
PLEASE, FORGIVE US... 
 
Please forgive our actions unworthy of human beings.  Behaving like animals would have been progress for us since 
animals are not as cruel as we are.  We, who boldly proclaim that we can't stand racists nor Jews!?!  We make sense, 
don't we?  Please forgive us our nonsense.  Please pray for us since most of us AREN'T EVEN AWARE that we deeply need 
repentance and forgiveness. 
 
THANK YOU... 
 
Thanks for having persistently dared remaining who you really are despite the adversity we caused you. 
Thanks for resisting our frequent efforts to make you forsake your precious collective identity. 
Thanks for steadfastly having kept believing in your God, the God of Israel, despite our numerous attempts to prevent you to do so. 
Thanks for remaining beautiful people, dynamic and inventive. 
Thanks for your precious contributions throughout history and your abundant contemporary ones. 
 
Please, for the sake of your survival, keep on being suspicious of us from the nations since most of us stubbornly persist 
on being unworthy of even the most basic trust.  Please don't mind our perpetual inflammatory statements about your 
actions since we are deeply motivated by hatred, jealousy and envy. 
 
Never again?  Not without the help of Messiah, because the world, evil as it is, is more than ever incline to bite again into 
Jewish flesh.  THE WORLD NEVER LEARNS and will never stop breeding and feeding on its never-ending hatred.  Why?  
Because the world loves to hate!  And the world wants to silence you as trying to silence its own conscience that keeps 
on reminding it of its own failures.  Let's pray the God of Israel, the only true God, Good and Formidable, that he sends 
Messiah to save Israel from the nations and the gentiles who still refuse to yield to sin, so that worldwide peace and 
justice may reign at last.  There is no other way since the world's cycle of madness cannot be stopped by a sole nation, 
but only through God's Holy Messiah. 
 
Marc 









http://www.legendecommunication.com/downloads/shalom-interstice.pdf



 

Temps de Dieu pour ses Élus 
1
 

Voici les Fêtes de l'Éternel, les saintes convocations, que vous publierez à leurs temps fixés. (Lévitique 23.4) 

 

 

Sabbat 
(Jour sem. sanctifié) 

7
e
 Jour 

Tu travailleras six jours mais le septième jour est le Sabbat, le jour du repos: il y aura une sainte convocation. 
Vous ne ferez aucun ouvrage: c'est le Sabbat de l'Éternel, dans toutes vos demeures. 
Lv 23.3 / Ex 20.9 + 23.12 / Dt 5.12-15 1* 

    

 

Pésarh 
(Pâque/Crucifixion) 

14 Nisan 

Le premier mois, le quatorzième jour du mois, entre les deux soirs, ce sera la Pâque de l’Eternel. 
"Vous savez que la Pâque a lieu dans deux jours, et que le Fils de l'homme sera livré pour être crucifié." 

 Agneau sans os coupé ou brisé. (Ex 12.14), herbes amères et pain sans levain. 

Lv 23.5 / Ex 12.1-20 / Dt 16.1-8 / Jn 1.29 / Ps 22 / Es 53 / He 10.1-23 / Mt 26.2 + 27.35 / 1 Cor 5.7-8 / Ap 1.5-6 / Jn 6.53-58 / Mt 26.26-29 
2* 

    

 

Hrag Matzoh 
(Pains sans levain) 

15 Nisan 

Sabbat d'ouverture: … le quinzième jour de ce mois, ce sera la Fête des pains sans levain en l’honneur de l’Eternel; VOUS MANGEREZ 
PENDANT SEPT JOURS DES PAINS SANS LEVAIN. Vous consacrerez le premier jour de cette Fête à une assemblée cultuelle; vous ne ferez 
aucune des tâches de votre travail habituel ce jour-là. 
Lv 23.6-8 / Ex 12.15-17 / Ac 20.6 / Lc 12.1-3 3 

    

   

Résurrection 
(Fête des prémices) 

? Nisan 

Depuis le lendemain du sabbat, du jour où vous apporterez la gerbe pour être agitée de côté et d'autre, vous compterez sept semaines 
entières. / "Pourquoi cherchez-vous parmi les morts celui qui est vivant?" 

 Fête des Prémices / Résurrection: DIMANCHE suivant la Pâque [crucifixion]. 

Ps 16.10 / Lv 23.10-(11,15)-16 [Rechit Katzir] / Mt 28, Mc 16, Lc 24, Jn 20+21, 1 Cor 15.20-28  
    

 

Hrag Matzoh 
(Pains sans levain) 

21 Nisan 

Sabbat de clôture: … PENDANT SEPT JOURS, VOUS MANGEREZ DES PAINS SANS LEVAIN … le septième jour, vous aurez une sainte 
convocation. On ne fera aucun travail ces jours-là…  /  Vous mangerez des pains sans levain jusqu'au soir du vingt et unième jour. 
Lv 23.5-8 / Dt 16.8 / Ex 12.15-18 

4 
    

 
Ascension 
? Iyar 

Après avoir dit cela, il fut élevé pendant qu'ils le regardaient, et une nuée le déroba à leurs yeux. 

 Ascension: ? Iyar: Deuxième (2e) jeudi précédent Shavouot (40 jours après sa résurrection). 

Lc 24.44-52 / Ac 1.3-9 
 

    

 

Shavouot 
(Fête des semaines / 
Pentecôte) 

? Sivan 

Sabbat (prémices: céréales, blé, grains): …Vous compterez cinquante jours jusqu’au lendemain du septième Sabbat… Ce jour même, vous 
publierez la Fête et vous aurez une sainte convocation : vous ne ferez aucune œuvre servile… 

 6 Sivan - si c’est un dimanche - sinon le dimanche suivant.  Le dimanche suivant la Pâque constitue le point de départ pour compter 

50 jours pour aboutir au dimanche de Shavouot [Pentecôte]. (Lv 23.15-16) 

Lv 23.15-21 / Nb 28.26 [Bikurim] / Dt 16.9-12 / Jn 14.15-26 / Lc 24.49 / Ac 1.4-8 / Jn 20.22 / Ac 2.1-39 / Jn 3.5-6 / Rm 8.18-27 / 2 Cor 4.16-18 5* 
    

 

Yom Térouarh 
(Jour des trompettes) 

1 Tishri 

Sabbat: … Le premier jour du septième mois sera pour vous un grand jour de repos et, pour vous rappeler à mon souvenir, de sonnerie de 
TROMPETTES avec un rassemblement cultuel … Vous ne ferez aucune tâche de votre travail habituel ce jour-là… 
 Lv 23.23-25 / Nb 29.1 + 10.1-10 / Ps 47 / Josué 6.2-5 / Ap 1.10-20 / Mt 24.29-35 / 1 Cor 15.51-53 / 1 Th 4.13-18 / Ap 11.15 

6 
    

 

Yom Kippour 
(Jours de l'expiation) 

10 Tishri 

Sabbat: Le dixième jour de ce septième mois est le jour des Expiations; ce sera un jour d’assemblée cultuelle … Vous ne ferez aucun travail 
ce jour-là … Ce sera pour vous un grand jour de repos, au cours duquel VOUS VOUS HUMILIEREZ. Dès le soir du neuvième jour du mois 
jusqu’au lendemain soir, vous observerez ce repos. 
Lv 16.29-31 + 23.26-32 / Ac 27.9 / Es 58 / Col 1.12-23 / 1 Jn 1.7-2.2 / He 3.12-4.2 + 6.4-7.28 + 2.14-18 /  1 Pi 5.6 7 

    

 

Soukkot - 1er Jour 
(Fêtes des Cabanes) 

15 Tishri 

Sabbat d'ouverture (Fête des récoltes): … Le quinzième jour de ce septième mois, aura lieu la Fête des Cabanes; on la célébrera durant sept 
jours en l’honneur de l’Eternel.  Le premier jour, il y aura une assemblée cultuelle; vous ne ferez aucune tâche de votre travail habituel ce 
jour-là …  Le quinzième jour du septième mois, quand vous récolterez les produits du pays, vous célébrerez donc une Fête à l’Eternel, 
pendant sept jours : le premier jour sera un jour de repos, et le huitième sera un jour de repos … Vous prendrez, le premier jour, du fruit des 
beaux arbres, des branches de palmiers, des rameaux d’arbres touffus et des saules de rivière; et vous vous réjouirez devant l’Eternel, votre 
Dieu, pendant sept jours… 

 Fruits des beaux arbres, branches de palmiers, rameaux d'arbres touffus, des saules de rivière (Lv 23.40(-43)) 

 Rameaux d'olivier, d'olivier sauvage, de myrte, d'arbre touffus, pour faire des tentes, (Ne 8.15) 

 Produits de ton aire et de ton pressoir (Dt 16.13-15) 
Lv 23.33-35,39-43 / Dt 16.13-17 / Nb 29.12 / Ps 27.1-5 + 113 + 118 / Mt 25.21-23 / Za 14.16-19 / Ph 4.4-7 / 1 Th 5.16-24 

8** 
    

 

Soukkot - 8e Jour 
(Fêtes des Cabanes) 

22 Tishri 

Sabbat de clôture: … Le quinzième jour de ce septième mois, aura lieu la Fête des Cabanes; on la célébrera durant sept jours en l’honneur 
de l’Eternel.  ... Le huitième jour, vous aurez encore une assemblée cultuelle … C’est un jour de Fête cultuelle; vous ne ferez aucune tâche de 
votre travail habituel ce jour-là… 
Lv 23.39-43 / Nb 29.35 / Jn 7.2,10,37-39 / Ap 21.1-8 + 22.17 

9 
 
  * Fêtes adultérées au sein du calendrier romain par Constantin I au IVe siècle et nommées subséquemment 'Jour de repos hebdomadaire', 'Pâques' et 'Pentecôte'. 
** Fête adultérée au sein du calendrier romain par les nations-du-dimanche vers le XVII

e siècle et nommée 'Fête de l'Action de grâce'.  

                                                           
1 Jour important ou de Repos solennel 

✝ 
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 שׂלום
 
En ce temps de rétrospection qu'est Yom Kippour, je saisis l'opportunité pour vous demander pardon parce que nous avons 
péché contre vous.  Comment pouvons-nous nous comporter comme si de rien n'était alors que vous portez encore les 
cicatrices causées par notre haine?  Comment pouvons-nous prétendre être des interlocuteurs valables alors que nous 
avons prouvé plus d'une fois être vos ennemis jurés? 
 
Nous, les nations dont les citoyens et les dirigeants aiment à penser qu'ils sont meilleurs que vous et, notamment, certains 
membres de ma propre tribu qui vous ont causé un tort incalculable par leur comportement perfide et honteux ainsi que 
par leur obsession assassine à travers l'histoire et, par surcroît, notre flagrant je-m'en-foutisme social à votre encontre - 
même à ce jour. 
 
Nous, citoyens et dirigeants du monde qui pensons qu'après 2,000 ans de souffrances entre nos mains, vous n'avez encore 
pas le droit de vous réfugier sur votre Terre pour vous protéger de nous.  Nous qui vous blâmons d'être la source de tout 
mal, comme si cette planète était le paradis avant votre retour.  Comme si nous, nations, n'avions pas de conflits entre nous 
avant cet événement.  Nous qui croyons qu'en vous éliminant, le mal disparaîtra, comme si le mal n'était pas déjà présent 
dans nos cœurs. 
 
Nous, citoyens et dirigeants contemporains qui, par notre haine et notre orgueil arrogant, joignons nos voix aux haïsseurs 
d'Israël décrits dans la Bible.  Nous qui limitons notre injuste jugement aux apparences, refusant de comprendre les motifs 
profonds de votre comportement et condamnant aveuglément chacune de vos actions de survie, de vos efforts pour 
éradiquer les éléments menaçant votre existence même. 
 
Nous, nations qui alléguons savoir mieux que vous ce qui est bon pour vous.  Nous qui après tout ce que nous vous avons 
fait subir, refusons de nous repentir, prétendant que vous méritez le mal que nous vous avons infligé sous prétexte que 
Dieu vous a définitivement rejetés.  Nous qui esquivons volontairement les passages de la Parole de Dieu tels que Dieu ne 
garde pas sa colère à toujours (Psaume 103.9) et aussi longtemps que le soleil demeurera dans le ciel, Israël demeurera 
une nation pour Dieu (Jérémie 31.36) 
 
Nous, nations qui prétendons venger Dieu pour vos infidélités passées alors que nous fermons les yeux sur le fait qu'à 
maintes reprises nous avons été frappés par les mêmes fléaux: famine, épée et peste.  Nous qui voyons la paille dans votre 
œil et sommes incapables de voir la poutre dans le nôtre.  Nous, nations poltronnes qui, plutôt que de professer notre 
haine en notre propre nom, nous réfugions derrière le nom Dieu pour conférer à nos immondices un couvert de 
respectabilité. 
 
Nous qui usurpèrent votre Saint Livre et en corrompirent la signification pour l'adapter à nos misérables desseins plutôt que 
de le consulter impartialement pour sa véritable signification.  Nous qui avons érigé une version frauduleuse du calendrier 
biblique, annulant ainsi le Saint Sabbat de Dieu et substituant Ses Fêtes par nos versions adultérées.  Imbus de mépris, nous 
avons contrefait les paramètres de Dieu et, ce faisant, causèrent douleur et confusion dès lors. 
  
Nous, misérables nations plagiaires qui allèrent jusqu'à nommer nos enfants d'après vos noms culturels (Daniel, Marie, 
Joseph, Samuel, Rachel, …) tout en continuant de vous rejeter.  Nous qui nous sommes approprié les meilleurs versets 
bibliques et vous en attribuèrent les pires.  Nous qui non seulement prirent ce qui est vôtre, mais poussèrent l'ironie jusqu'à 
vous en interdire l'accès parce que nous vous en estimons indignes. 
 
Nous, nations du monde dont le raisonnement corrompu nous mène à condamner quiconque ne partage pas nos 
convictions.  Nous qui vous voyons dans la Bible affronter les événements du mieux de votre habilité malgré vos failles - 
alors que nous, conscients de cela, faisons délibérément pire de nos jours.  Nous qui vous estimons indignes d'accéder aux 
privilèges dont nous jouissons comme si nous-mêmes en étions méritants, alors que notre feuille de route nous incrimine 
des pires horreurs collectives de l'histoire, non seulement à votre encontre mais également les uns envers les autres. 
  
Nous qui persistons encore aujourd'hui à vous accuser au nom de Dieu - duquel nous prétendons avoir été élus à votre 
place.  Nous qui vous haïssons sous prétexte que vous ne vous adaptez pas à nous alors que nous guerroyons les uns les 
autres depuis des siècles au sujet de nos cultures respectives, refusant tout compromis avec nos traditions.  La vérité est 
que si nous voulons tellement que vous changiez, c'est que nous sommes jaloux de vous.  Votre présence nous rappelle 
notre médiocrité.  
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Nous, nations aveugles qui, motivées par l'envie, sommes incapables de retracer l'ancêtre d'origine de nos peuples respectifs, 
convoitons votre généalogie distincte qui remonte à Jacob, Isaac et Abraham.  Nous qui nous rassemblons principalement pour 
boire de l'alcool, consommer de la drogue, faire du sport et travailler à faire de l'argent, puis qui nous attaquons les uns les autres.  
Et quand nous ne nous battons les uns contre les autres, c'est simplement parce que nous nous liguons contre vous. 
 
Puisse le Dieu Vivant d'Israël pardonner notre interprétation biaisée et hypocrite, nos jugements 'deux poids, deux mesures' et 
notre étroitesse d'esprit préjudiciable.  N'est-il pas pathétique d'entendre à votre égard encore aujourd'hui les accusations 
incendiaires et démesurés de dirigeants éduqués dont certains allèguent même croire en Yéshoua?  Si ces hypocrites étaient 
réellement les talmidim de Yéshoua, ils suivraient son exemple en priant pour les Judéens plutôt que de vous maudire.  Mais leur 
interférences fanatiques deviendront leur propre ruine puisque Yéshoua a averti ses talmidim en disant: Les barèmes par lesquels 
vous évaluer les autres seront appliquez contre vous-mêmes, NE JUGEZ PAS.  (Mathieu 7.1-2) 
 
Pourquoi ne comprenons-nous pas que vous heurter ne nous est d'aucun avantage?  Pourquoi ne saisissons-nous pas qu'une tel 
comportement est contre-productif et pénalise chacun?  Pourquoi ne réalisons-nous pas que Dieu punira les nations aux mains 
desquelles vous aurez souffert?  (Jérémie 30:16) 
 
VEUILLEZ SVP PRIER POUR NOUS… 
 
Afin que nos yeux s'ouvrent. 
Afin que nous ayons l'humilité de reconnaître que nous avons besoin de vous les gars. 
Afin que nous comprenions enfin que Dieu vous a utilisés, et le fait encore, pour nous bénir. 
Afin que nous cessions de considérer qu'il est de notre devoir de vous exclure. 
Afin que nous cessions de blâmer les Judéens pour nos propres échecs. 
Afin que nous cessions de croire que vous êtes un peuple périmé. 
Afin que nous puissions nous repentir et revenir à la réalité avant que le Dieu d'Israël ne vienne et ne rende à chacun selon ses œuvres. 
Afin que nous puissions avons un cœur pour l'amour. 
 
VEUILLEZ SVP NOUS PARDONNER… 
 
Veuillez s'il-vous-plaît pardonner nos actions indignes d'humains.  Nous comporter comme des animaux serait quelquefois une 
amélioration puisque les bêtes ne sont pas aussi cruelles que nous le sommes.  Nous qui proclamons avec suffisance être 
incapables de tolérer les racistes… et les Judéens!?!  Veuillez svp nous pardonner nos contradictions.  Veuillez svp prier pour nous 
parce que la majorité d'entre-nous NE SONT MÊME PAS CONSCIENTS que nous avons désespérément besoin de repentance et de 
pardon. 
 
MERCI… 
 
Merci d'avoir osé demeurer vous-mêmes malgré l'adversité que nous vous avons causée. 
Merci d'avoir résisté à nos fréquents efforts pour vous faire renier votre précieuse identité collective. 
Merci d'avoir continuer à croire en votre Dieu, le Dieu d'Israël, malgré nos innombrables tentatives pour vous en décourager. 
Merci d'être demeurés des gens beaux, dynamiques et inventifs. 
Merci pour vos précieuses contributions tout au long de l'histoire et même de nos jours. 
 
Au nom de votre survie, veuillez svp continuer à être méfiants de nous, les nations, parce que nous nous entêtons à demeurer 
indignes de la confiance la plus élémentaire.  Ne vous préoccupez pas excessivement de nos inlassables tirades diffamatoires à 
l'encontre de vos agissements puisque nous sommes profondément motivés par la haine, la jalousie et l'envie. 
 
Plus jamais?!  Non sans l'aide du Messie!!  Parce que ce monde méchant est plus que jamais disposé à mordre à nouveau dans la 
chaire judéenne.  LE MONDE N'APPREND JAMAIS et ne cessera jamais d'entretenir sa haine insatiable.  Pourquoi?  Parce que le 
monde aime haïr!  Et le monde veut vous réduire au silence comme tentant d'étouffer sa conscience qui lui rappelle ses péchés.  
Prions le Dieu d'Israël, seul et unique Dieu, bon et redoutable, qu'il envoie le Messie pour sauver Israël des nations, ainsi que pour 
secourir les gentils qui refusent de céder au péché, afin que la paix et la justice puissent enfin régner sur cette terre.  Il n'y a 
aucune autre issue puisque la spirale démentielle dans laquelle le monde s'est engagé ne peut pas être freinée par une seule 
nation, mais seulement par le Messie de Dieu. 
 
Marc  
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